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1 Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 12.26.

2 Kokouksen päätösvaltaisuus

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla oli yli puolet hallituksen jäsenistä. Todettiin 
kokous päätösvaltaiseksi.

3 Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Tiitu Lahti ja Edward Landtman.

4 Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Lisättiin kohta 9.2 Phuksiopas. Hyväksyttiin työjärjestys muutoksineen.

5 Ilmoitusasiat

Saatiin postista kiltalehtiä ja AS:n hallitusjuliste. Wappu oli.

6 Mitä kuuluu?-kierros

Vesa: Jalkaan sattuu, väsyttää, univajetta... Kaipaa kahvia. Muuten oikein jees.
Pietari: Ei kummempia. Wappu oli ja meni.
Edward: Hyvää kuuluu. Oli hauska wappu.
Otso: Kuuluu oikein hyvää... jumitus vielä vähän päällä. Ullis paras ikinä.
Lotta: Paikat kipeenä kovan juhlimisen jälkeen. Eeppinen wappu takana.
Emmi: Nukkunut hyvin ja saanut paljon aikaan aamulla. Jee.
Sofia: Hyvää kuuluu. Taitaa olla nyt kippari.
Tiitu: Kaikki on niiin hyvin.
Christian. Hyvää kuuluu. Asunut tässä hotellissa jo kaksi päivää. Kiva olla taas täällä.

7 Wappu-debriefing

7.1 Wappusitsit
Ilmapalloseinä ja skumppapyramidi olivat hienoja. Meno oli hyvä. Läsyistä tuli 
palautetta.



7.2 Pre-Wappusitsit
Meno oli loistava. Ruoka oli herkullista. Kauhoja hävisi, joten niistä saattaa tulla 
lasku maksettavaksi.

7.3 Skumppakokkarit & Kaljakroketti
Alkuvalmistelut jäivät, kun Petri oli kipeänä. Skumppakokkarit peruuntuivat.

7.4 Wapputeltta
Wapputeltta tuli maanantai-iltapäivänä. Se on eeppinen.

7.5 Wappulaiva
Wappulaiva oli. Paremmin olisi voinut integroida kiltoja.

7.6 Ullis
Teltan sijaintia voi miettiä ensi vuotta varten. Sillispöytää voisi olla joku 
organisoimassa ensi vuonna eli järjestämässä pöytää, osoittamassa, mihin mikin 
ruoka menee.

8 Talous- ja hallintoasiat

8.1 Hyväksyttävät laskut

Saaja Summa Perustelu Päätös

Otso Hannula 10,30 euroa LKS:n vuosijuhlalahja Hyväksyttiin

Otso Hannula 10 euroa Käädyn huoltokulut Hyväksyttiin

Otso Hannula 5 euroa Man@gerin vuosijuhlalahja Hyväksyttiin

Lotta Ahonen 60 euroa Hallituksen taksikyyti Ullikselle Hyväksyttiin

Oliver Kollberg 36,23 euroa Tarjoilut Phuksijäynän kipparirastille 
(27,33 euroa), ruokailutarvikkeita 
Phuksijäynän jatkoille (8,90 euroa)

Hyväksyttiin

Tea Latvala 37,31 euroa Tarvikkeita ISOkasteeseen Hyväksyttiin

Maida Oy 1050 euroa * Prewappusitsien ruokalasku Hyväksyttiin

Astiva Oy 277,67 euroa Astiavuokra Hyväksyttiin

*: Kadonneista kauhoista tulee perässä lasku, jonka tarkkaa summaa ei vielä 
tiedetä. Rahastonhoitaja velvoitetaan maksamaan myös tämä lasku.

8.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
IE ilmoittaa maksamistaan tilavuokrista rahastonhoitajalle jatkossa, jotta hänellä on 
tieto siitä, että maksut on hoidettu.

9 Phuksiasiat 

9.1 Wappu
Phukseilla näytti olevan hauskaa. 

mailto:Man@gerin


9.2 Phuksiopas
Osa teksteistä on jo tullut perille. Sofia järjestelee kuvausaikoja.

Christian Mohn poistui kokouksesta ajassa 13.09.

9.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Kevätretki meni hyvin varsinkin kun phukseja oli niin paljon. Phuksit pitivät 
tapahtumasta. Ensi vuodeksi pitää löytää uusi paikka kevätretkeä varten. 
Phuksimatrikkelia aletaan tehdä ensi viikolla.

Vesa Laakso poistui kokouksesta ajassa 13.15.

10 Opintoasiat

10.1 Koulutusohjelman johtajan tapaaminen
Tapaaminen Eila Järvenpään kanssa sujui hyvin. Sovittiin, että juodaan hänen 
kanssaan kahvit koko hallituksen voimin.

Christian Mohn palasi kokoukseen ajassa 13.17.

Vesa Laakso palasi kokoukseen ja Sofia Ahanen poistui kokouksesta ajassa 13.19.

10.2 Olkkarin esittely henkilökunnalle
OLOhuonetta esitellään henkilökunnalle noin kahden viikon päästä.

10.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

11 Tapahtumat

11.1 SCI-picnic 6.5.
Tapahtuma on ensi viikon maanantaina. Tiedotusta tapahtumasta laitetaan tänään 
tai huomenna.

11.2 Kevätkauden päättäjäiset
Tulossa.

Sofia Ahanen palasi kokoukseen ajassa 13.22.

11.3 Killan kesäpäivät
Ehdotuksena on 12.-14.7. eli heinäkuun toinen viikonloppu. Christian ja Edward 
selvittelevät paikkaa.

11.4 Mitä muuta tuli tehtyä?
Tilakähmyt käynnissä.

12 Tiedotusasiat



12.1 Mitä muuta tuli tehtyä?
Wappukukan teko oli mukavaa. 

13 Yrityssuhteet

13.1 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

14 Ulkosuhteet

14.1 Vuosijuhlat
-

Christian Mohn poistui kokouksesta ajassa 13.30.

14.2 Interaktio
Järjestyy. Ilmoittautuminen on alkanut. Otso tekee facebook-tapahtuman.

14.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

15 Muut esille tulevat asiat

15.1 Athene merchandise
Kangaskassia mietitään.

Athenen nettisivujen kuvat palautetaan wappua edeltäviin. WhatsApp on hyvä juttu.

16 Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään keskiviikkona 8.5. 14.15.

17 Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 13.42.
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